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tartott üléséről



A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Kovács László György alelnök, Bárt 
István bizottsági tag, Kóródy Péter bizottsági tag, Marschall Máté bizottsági tag, dr. Patthy Szabolcs 
bizottsági tag, Zsömbölyi Ábel Zsombor bizottsági tag

További jelenlévők: Gelencsér Ferenc József alpolgármester, dr. Tarjányi Tamás jegyző, dr. 
Brezoczki Erika Erzsébet aljegyző, Babus László nem önkormányzati képviselő bizottsági tag, 
Gulyás Gergely nem önkormányzati képviselő bizottsági tag, valamint további meghívottak és 
érdeklődők

Az ülés helyszíne: Polgármesteri Hivatal 114. tárgyalója (Budapest, Kapisztrán tér 1.)

Az ülés kezdete: 18:04 óra

Az ülés vége: 18:55 óra

Jegyzőkönyvvezető: Lipták Noémi

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hét fővel határozatképes.

Bárt István, bizottsági tag: kérte, hogy a bizottság tagjai mutatkozzanak be, illetve kérte jegyző 
urat, hogy tájékoztassa a jelenlévőket arról, hogy a nem képviselő bizottsági tagoknak mik a jogai 
és kötelezettségei.

Kovács László György, alelnök: elmondta, hogy a 9. egyéni választókörzet képviselője, és az LMP 
delegálta. Ingatlan, valamint számviteli területen dolgozott, jelenleg nyugdíjas.

Zsömbölyi Ábel Zsombor, bizottsági tag: jelenleg tanulmányokat folytat, illetve a Nokiánál 
gazdasági területen dolgozik. A Jobbik delegáltjaként látja el a külsős bizottsági tagi feladatot.

Kóródy Péter, bizottsági tag: városrendezőként, valamint táj-és kertépítészként dolgozott, 
jelenleg nyugdíjas. A Párbeszéd delegáltjaként vesz részt a bizottság munkájában.

Marschall Máté, bizottsági tag: a 2. egyéni választókörzet képviselője a Fidesz-KDNP színeiben. 
Emellett díszműkovácsolással, fémrestaurálással és szerkezetlakatos munkákkal foglalkozik.

Bárt István, bizottsági tag: a Momentum delegálta külsős bizottsági tagnak. Klímaszakértőként 
dolgozik.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: a Fidesz-KDNP képviselője, gyógyszerész végzettséggel 
rendelkezik, mely tevékenységét jelenleg szünetelteti, kisgyermekeivel tölt sok időt.

Varga Dániel, elnök: a Jobbik képviselője, történész. Jelenleg a NKE-n hallgat
közigazgatásszervezést, a városfejlesztés az egyik fő terület, mellyel foglalkozik. Hobbija a 
falerisztika; kitüntetések kutatása, gyűjtése.
Kérte jegyző urat, hogy nyújtson tájékoztatást a feltett kérdéssel kapcsolatosan.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a törvény alapján a bizottsági ülésen a külsős bizottsági tagok 
ugyanolyan jogokkal és kötelezettségekkel rendelkeznek mint a képviselők. A bizottság a képviselő



testület által létrehozott döntéselőkészítő, véleményező és döntéshozó szerv, mely hatásköröket a 
képviselő-testület a saját szervezeti és működési szabályzatában határoz meg. A bizottság a saját 
feladatkörébe tartozó kérdésekben véleményt nyilvánít, előkészít, javaslatot tesz, illetőleg azokban 
az átruházott kérdésekben, melyeket a szervezeti és működési szabályzat meghatároz, saját érdemi 
döntéseket hoz. Ezeknek a döntéseknek a meghozatalában vesznek részt a külsős bizottsági tagok. 
Az ő jogpolitikai indokuk, hogy az önkormányzat szakembereket tudjon bevonni a 
döntéshozatalba. Az üléseken tanácskozási és szavazati joggal rendelkeznek, mely alapján 
hozzászólhatnak és szavazhatnak. A bizottságok kötedenebb ülésezési rendben működnek mint a 
képviselő-testület. A testületi ülés szigorúbb hozzászólási és előterjesztési renddel működik, a 
bizottságok pedig jóval kötetlenebb érdemi vitafórumot nyújtanak. A külsős bizottsági tagok 
tiszteletdíjra jogosultak, vagyonnyilatkozat-tételre kötelezettek, összeférhetetlenségi szabályok 
vonatkoznak rájuk.

Bárt István, bizottsági tag: megköszönte a tájékoztatást. Megkérdezte, hogy van-e indítványozási 
joguk.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a külsősök indítványozási joga a bizottsági ülésen él, a képviselő
testület felé önálló indítvány benyújtására nincs lehetőségük. A képviselőknek megválasztásukból 
fakadóan a testület tekintetében több joguk van. A külsős bizottsági tag a bizottság ülésén megtehet 
minden olyan előterjesztést a bizottság által tárgyalt napirendi pontokhoz, ami a bizottság 
hatáskörébe tartozik, melyről a bizottság dönt.

Bárt István, bizottsági tag: a bizottságnak tehát javasolhat napirendi pontokat.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: igen, javasolhat. A javasolt napirendi pontokat a bizottság elnöke 
állapítja meg részben a képviselő-testület hivatalától érkező előkészített javaslatok alapján, de egy 
folyamatos bizottsági munkában maga a bizottság is meghatározhatja a feladatokat, amiket 
előkészíteni kér. Ezek születhetnek egyéni indítványok alapján, illetve képviselő-testület vagy 
polgármester által meghatározott feladatok alapján, de több esetben a jegyző is kezdeményezhet 
előterjesztéseket a bizottsági ülésekre.

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
27/2019. ÍXII, 10.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2019. december 10-i ülésének napirendjét az alábbiak 
szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök



2. A képviselő-testület 2020. évi munkatetvének az elfogadása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

3. A kerületi polgárőrség 2020. évi támogatása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

4. Egyebek

Varga Dániel, elnök: a jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte Kovács László György alelnök urat

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az előterjesztés többek között tartalmazza azokat az átadott feladatköröket, 
amelyben a bizottságuk a későbbiekben jogosult lesz dönteni.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: mivel egy rohammunkában elkészült SZMSZ-ről beszélhetnek, 
kérte, hogy az első hónapok tapasztalatai alapján a bizottságok fogalmazzanak majd meg olyan 
módosításokat, amelyek a bizottságok hatáskör-elosztását és feladatait segítik. Van például több 
hatáskör, amely esetében több bizottság is érintett lehet. A rendelet szövegét nem tartja tehát kőbe 
vésettnek, ezért örömmel veszik a munka jobbítására szolgáló javaslatokat. Jómaga annak a híve, 
ha a bizottságoknak érdemi döntési jogköre van, nem csak véleményezése.

Kóródy Péter, bizottsági tag: a bizottságról szóló 3. fejezet első és második fele között több 
ellentétet lát. Például a 3.3. pontban az szerepel, hogy a bizottság dönt a közterület-használati díj 
elengedéséről vagy mérsékléséről, a 3.10. pontban azonban az van, hogy a díjmérséklés, 
díjelengedés kérdésében a polgármester dönt, a bizottság csak véleményez. Ugyanezt észlelte a 3.4. 
és 3.11., illetve a 3.12. és 3.13. kapcsán is.
A rendelet szövegének vége felé mindig szerepel a bizottság neve. Az első felében nem szerepel, 
mert a címben ki van emelve, így igazából felesleges mindig megismételni. Vagy akkor 
következetesnek kell lenni és ha mindig meg kell ismételni, akkor ismételjék meg.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a kodifikációs technika az, hogy az SZMSZ az egyes rendeletekből 
ollózza össze a hatásköröket, de jogosak az észrevételek. A közterület-használati rendelet több 
döntési jogot határoz meg és utal arra vissza, de a javaslatok alapján áttekintik az előterjesztést, és 
előterjesztői módosító indítványban korrigálni fogják.
Azért szükséges jelezni a bizottság nevét, mert az egyes szakaszok az egyes rendeletek szövegét 
idézik, a rendeletekben pedig ennek a szövegnek kell szerepelnie. Ez egy kodifikációs egyszerűsítési 
technika, hogy ne kelljen minden hatáskört újra szövegezni. Következetes azért nem tud lenni, mert 
ezek a pontok az egyes rendeletek adott bekezdését vagy pontját idézik. Ha az adott rendelet 
szakaszában nem kell kimondani a bizottságot, akkor a szöveget anélkül ismétek meg, de mivel ez 
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsághoz kapcsolódó felsorolásban szerepel, ezért 
evidens, hogy ehhez a bizottsághoz tartozik. Ez jelen esetben az egyszerűbb technika. A legszebb 
valóban az lenne, ha mindenhol úgy említenék a bizottságot, hogy a városfejlesztésért felelős



bizottság, és csak egy helyen mondanák ki, hogy melyik ez a bizottság. Onnantól kezdve egyszerű 
lenne átírni a hatáskört, mert ha a városfejlesztését felelős bizottságot kicserélik, akkor minden 
rendeletben rögtön cserélődik a hatáskör. Az I. kerületi rendeletek sajnos nem ezt a kodifikációs 
technikát követték az elmúlt 25 évben, ezért roppant vegyes a jogszabály normaszöveg. A 1994
2008 között született rendeletek olyan eltérő szövegezést tartalmaznak, hogy ezeket egyénileg 
kellett mindegyikébe beilleszteni, a felsorolás azokhoz illeszkedik.

Bárt István, bizottsági tag: ha jól érti, akkor ezek idézetek jogszabályokból. Tehát ha azt mondják, 
hogy a 3.4. pont meghatározza a pályáztatással használatba adható közterületeket, akkor ez egy 
idézet vagy csak hivatkoznak egy jogszabályra, ami ezt rendezi. Ha szövegszerűen át van emelve, 
akkor nem módosíthatják. Érdemes lenne a szövegben külön jelölni azokat a dolgokat, amik nem 
módosíthatóak. Jegyző úr említette, hogy tegyenek javaslatokat majd módosításokra. De ez már egy 
rendeletben szabályozva van.

dt. Tarjányi Tamás, jegyző: rendeletben nincs idézet, hanem hivatkozik egy másik jogszabályra, 
amelyet idéztek. Azért, hogy ez az SZMSZ-ben beazonosítható legyen, szövegszerűen is átemelték. 
Javaslatok kapcsán nem stilisztikai módosításokra gondolt, hanem arra, hogy a hatáskörök hogyan 
módosuljanak. Jelenleg ha egy hatáskör módosul, akkor az módosul az SZMSZ mellékletében és a 
vonatkozó rendeletben is. Ezért jelezte, hogy ha egy teljesen új jogi rendszer kerülne bevezetésre, 
akkor a jogalkotási törvény új szabályainak megfelelően az utaló szabályokkal meg lehetne szüntetni 
a párhuzamosságot.

Kóródy Péter, bizottsági tag: mivel most szövegezni nem tudnak, javasolta, hogy adjanak meg 
szempontokat aszerint, hogy ha például ellentmondás van, akkor támogassák azt a verziót, ahol a 
bizottságnak döntési jogkört adnak a véleményezési helyett.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: először át kell tekinteni a hivatkozásokat, hogy pontos választ tudjon 
adni, de dönthet úgy a bizottság, hogy ezekkel a normaszöveggel kéri korrigálni. Ennek megfelelően 
a bizottsági javaslatot fogja kodifikálni és a testület ülésén így kerül előterjesztői módosító indítvány 
benyújtásra.

Varga Dániel, elnök: támogatja a javaslatot. Ennek alapján a határozati javaslatot annyiban 
módosíthatnának, hogy a két említett pontot, ahol ugyanaz a hivatkozás, jegyző úr megvizsgálja, és 
amennyiben egyezés van, akkor a bizottság a hatáskör átadása mellett foglal állást.

Kóródy Péter, bizottsági tag: van, ahol átfedések vannak; ugyanarra a bekezdésre hivatkozik az 
első részben az egyik pont, mint egy későbbi részben. Azokat biztosan össze kell vetni és egy pontot 
képezni belőle. A 3.5. pont hivatkozik a 19. § (5) bekezdésre, és a 3.12. pont pedig ugyanarra a 19. 
§ (5) bekezdésre.

dt. Tarjányi Tamás, jegyző: lehet, hogy hatáskör szerepel abban a szakaszban vagy több döntési 
jogosultság, hiszen egy rendelet egy szakasza meghatározhat több ilyet is. Meg fogja nézni az 
említett pontokat.

Kóródy Péter, bizottsági tag: javasolta, hogy általánosságban fogalmazzák meg, hogy ahol 
ismétlés van, azokat kérik törölni.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: általánosságot nem tudnak megfogalmazni. Amennyiben ismétlés 
van, ki fogják javítani.



Vaiga Dániel, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
28/2019. ÍX1L 10.1 VKB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása” tárgyú előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

2. A képviselő-testület 2020. évi munkatervének az elfogadása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: az előterjesztés kiküldésre került. A vitát megnyitotta.

Bárt István, bizottsági tag: a novemberi testületi ülésén szó volt a klímavészhelyzet 
kihirdetéséről, illetve a klímastratégia felülvizsgálatáról. Számított rá, de nem látja, hogy ez az 
előterjesztésben megjelenne.

Varga Dániel, elnök: a munkaterv nem tartalmaz minden egyes témát, amit a testület és a 
bizottságok tárgyalni fognak. Azok kerültek bele, amik nagy vonalakban tervezhetőek a következő 
évre vonatkozóan, tehát ez még bővülni fog. Ha van arra irányuló javaslat, hogy vegyék fel a 
munkatervbe, akkor a hónap megjelölésével ezt megtehetik.

Bárt István, bizottsági tag: meg szerette volna találni a beszámolót az előző testületi ülésről a 
honlapon, de nem találta.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: jegyzőkönyv készül a testületi ülésről, melynek elkészítési ideje még 
nem telt el.

Bárt István, bizottsági tag: a testület arról határozott, hogy májusra hozzák elő ennek a 
tárgyalását, ezért ha történt konkrét vállalás, akkor érdemes lenne itt megjeleníteni. Tisztában van 
vele, hogy nem kötelező érvényű, de ha valaki olvasta a klímastratégiát, akkor úgy fogja érezni, hogy 
mindenképpen módosítani kell.

Kóródy Péter, bizottsági tag: a környezetvédelmi program lejárt, ezért újat kell készíteni. Nem 
tudja, hogy ezt nevesíteni kell-e a testület munkatervében vagy automatikus.

Varga Dániel, elnök: született egy határozat, nem gondolja ezért, hogy a munkatervbe bele kell 
írni, hiszen a határozat kimondja, hogy meddig kell elvégezni, és annak akkor is meg kell történnie, 
ha a munkatervben nem szerepel.



dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a testület bizonyos előterjesztéseket bizonyára nem akkor fog 
tárgyalni, mint ahogyan az itt szerepel, továbbá mivel átlagosan húsz előterjesztést tárgyalnak egy 
testületi ülésen, ezért a munkaterv csak orientációt ad azért, hogy a munka tervezhető, kiszámítható 
legyen.
A klímastratégia vonatkozásában a polgármester számára egyedileg határozott meg a testület egy 
feladatot, az ő kötelezettsége, hogy azt május 31-ig benyújtsa, és ezek az egyedi feladatok, melyről 
neki tájékoztatást kell nyújtania, nem szerepelnek a munkatervben.

Bárt István, bizottsági tag: tehát a bizottság ezt nem is fogja tárgyalni.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a bizottságnak tárgyalnia kell.

Varga Dániel, elnök: megkérdezte, hogy fenntartja-e a javaslatot.

Bárt István, bizottsági tag: a képviselő-testületnek bizonyára utána tennie kellene valamit. 
Varga Dániel, elnök: jegyző úr arra utalt, hogy erről született egy határozat, ami a polgármestert 
kötelezi az anyag összeállítására. Amint összeáll, véleményezésre bizonyára bekerült a bizottság elé.

Bárt István, bizottsági tag: azért kerül a bizottság elé, mert a képviselő-testület elé is.

dt. Tarjányi Tamás, jegyző: azért kerül a bizottság elé, mert a hatáskörébe tartoznak a 
környezetvédelmi kérdésekkel kapcsolatos előterjesztések. A bizottság a képviselő-testület 
előkészítő szerve.

Bárt István, bizottsági tag: megkérdezte, hogy mi történik a klímastratégiával azután, hogy 
Polgármester asszony elkészíti, a bizottság pedig megtárgyalja.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: azt követően a képviselő-testület megtárgyalja.

Bárt István, bizottsági tag: tehát be lehet építeni a munkatervbe.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: van egy polgármester számára meghatározott feladat, amely 
kimondja, hogy május 31-ig végezzen el egy feladatot. Az, hogy a polgármester ezt mikor terjeszti 
be, nem a munkaterv határozza meg, hanem a testületi határozat. Kimondhatják, hogy legkésőbb 
május 31-ig kell megtárgyalni, hiszen ez a határidő, de nem a munkatervből fakad a benyújtási 
kötelezettsége, hanem a határozatból.

Bárt István, bizottsági tag: a többi feladat is korábbi határozatok folyománya. Bizonyára a 
különböző díjak kiosztásának is vannak határozati előzményei.

Varga Dániel, elnök: azokat rendelet szabályozza. A klímastratégián kívül van az 
önkormányzatnak környezetvédelmi programja is, ami hat évre szól és kétévente felül kell vizsgálni, 
amellyel szintén foglalkoznak majd, mint szakbizottság.

Bárt István, bizottsági tag: megkérdezte, hogy akkor miért kell elfogadni a munkatervet, 
jogszabályi kötelezettségből fakad-e.

Varga Dániel, elnök: igen, kötelező. Ahogyan elhangzott, a munka terv nem tartalmaz minden 
részletet. Jellemzően az év első szakaszra vonatkozóan bővebb felsorolást tartalmaz, hiszen a 
hivatal azokat látja előre jobban, míg az év második felében olyan feladatok is felmerülhetnek, 
melyekkel nem lehet előre számolni. A klímastratégiával kapcsolatos döntést a testület már



elfogadta. Hiába írják bele például március hónapra, ha a polgármester azt csak május hónapra 
állítja össze, mert arra lehetősége van. Amennyiben fenntartja a javaslatát, akkor szavazniuk kell 
róla.

Bárt István, bizottsági tag: nem szeremé a polgármestert belekényszeríteni.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: bele van kényszerítve a helyzetbe, mert született egy döntés.

Bárt István, bizottsági tag: ebben az esetben legyen benne. Tudják meg a polgárok, hogy született 
egy testületi döntés.

Varga Dániel, elnök: a testületi döntések nyilvánosak, az üléseket közvetítették.

dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: ha valaki csak az éves munkatervet olvassa el, nem 
valamennyi anyagot, akkor is látható legyen, hogy a testületnek a klíma fontos.

Bárt István, bizottsági tag: fenntartja a javaslatát.

Varga Dániel, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a módosító 
indítványt, mely szerint a Klímastratégia felülvizsgálata április hónapban kerüljön megtárgyalásra.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
29/2019. (XII. 10.Í VKB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. évi 
munkatervéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadja a „A képviselő-testület 2020. évi munkatervének az 
elfogadása” tárgyú előterjesztésre vonatkozó módosító indítványt, mely szerint az április 
hónap egészüljön ki a „Klímastratégia felülvizsgálata” c. napirendi ponttal.

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel a módosító indítvánnyal kiegészített határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
30/2019. (XIL 10.1 VKB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. évi 
munkatervéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a módosított „A 
képviselő-testület 2020. évi munkatervének az elfogadása” tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.



3. A ketületi polgárőrség 2020. évi támogatása
Előterjesztő: Vatga Dániel elnök

Varga Dániel, elnök: kérte Kovács László György alelnök urat, hogy előterjesztőként nyújtson 
tájékoztatást a bizottság részére.

Kovács László György , alelnök: szeretnének feladatokat adni a polgárőrök számára, több 
területen igénybe venni a munkájukat. Összeg nem szerepel a javaslatban, de emelni kívánják az 
éves támogatást. Társadalmi munkában látják el feladatukat, de nem mindegy, hogy milyen műszaki 
feltételek és erkölcsi elismerés mellett. Össze szeremének állítani egy olyan közös munkatervet, ami 
több tartalommal bír, mint eddig várt el az önkormányzat.
dr. Patthy Szabolcs, bizottsági tag: megkérdezte, hogy ez mérhető és számon kérhető lesz-e.

Kovács László György, alelnök: természetesen, hiszen közös feladattervet készítenek, aminek az 
értékelése folyamatosan történik majd, másrészt eddig is voltak feladataik, a beszámolók is mindig 
elkészültek. Az önkormányzat azt szeremé, ha fejlődni tudnának, a műszaki feltételeiket javítanák.

Kóródy Péter, bizottsági tag: szimpatikus számára a javaslat azzal együtt, hogy a pénz mellé közös 
feladat is meghatározásra kerül. A vége ennek egy beszámoló lehetne, hogy lássák, mi történik, amit 
a bizottság meg is tárgyalhatna tájékoztatásul.

Kovács László György, alelnök: lehet bizottsági napirendi pont is, de a polgármester is megteheti 
majd testületi ülés keretében.

Varga Dániel, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
31/2019. fXII. 10.) VKB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 2020. évi 
munkatervéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága 7 igen szavazattal elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek 
a „A kerületi polgárőrség 2020. évi támogatása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

4. Egyebek

Varga Dániel, elnök: a bizottság tagjaival egyetértésben és a többi bizottság ülésének időpontjára 
tekintettel az ülés állandó időpontját kedden 17:30 órára jelölte meg.

Kóródy Péter, bizottsági tag: javasolta, hogy határozzon meg a bizottság egy munkatervet.

Bárt István, bizottsági tag: támogatja a felvetést, hogy tudják, miért is vannak itt.

Varga Dániel, elnök: javasolta, hogy a kérdésre akkor térjenek vissza, ha a feladatköreik 
meghatározásra kerültek.



További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést 
bezárta.


